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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 9499  din 28.05.2021 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj, din data de 

28 mai 2021 
 

  
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU        

 Stimaţi colegi,   
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului 
Județean nr. 144 din 21.05.2021, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în 
şedinţă ordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedințe „Dialoguri 
Europene”, situată la etajul I. 
  
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi  29 consilieri județeni, plus președintele 
Consiliului județean Sălaj, absentă fiind doamna Irimiea Anca – Manuela.  

Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
ordinea de zi a şedinţei. 

     * 
 

Dl SZILAGYI ROBERT – ISTVAN 
Domnule președinte, rog să se consemneze în procesul verbal, la punctul trei 

al ordinii de zi, nu particip la deliberare și nici la vot. 
Dl OPRIȘ ALIN – FLORIN 
La punctul trei, nu particip la deliberare și nici la vot. 

 
* 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU        
Supun la vot ordinea de zi. 
- Cine este pentru? 29 consilieri județeni, plus președintele Consiliului           

    Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 

 
 

În unanimitate de voturi a fost adoptată următoarea ORDINE DE ZI: 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie ”Amenajare parcare și spațiu de agrement 
în zona Spitalului Județean de Urgență Zalău”. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
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instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe 
anul 2021. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază 
Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj 
nr. 141 din 20.12.2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

4. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil  din  domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj  în  domeniul public al 
Comunei Camăr şi administrarea Consiliului Local Camăr. 

5. Diverse. 
 
 

* 
      Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost aprobată ordinea de zi. 
 

* 
 *   * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesele-verbale ale ședinței extraordinare din 
data de 09.04.2021 și cel al ședinței ordinare din data de 28.04.2021,  nu fără a 
discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există. Nu sunt. 
 Le supun la vot,  

- Cine este pentru? 29 consilieri județeni, plus președintele Consiliului           
                                            Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 
 

 
                                                           * 

Cu 30  voturi “pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale ședinței 
extraordinare din data de 09.04.2021 și cel al ședinței ordinare din data de 
28.04.2021. 

     * 
 *   * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie ”Amenajare parcare și spațiu de agrement în zona Spitalului Județean 
de Urgență Zalău”, îl invit pe dl. consilier BEREK STEFAN să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
 

Dl BEREK STEFAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

        * 
 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
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                                                      * 
 
Dl POP GHEORGHE – IOAN 
Domnule președinte, am și eu o întrebare. Nu există posibilitatea să se 

realizeze heliportul pe această construcție? Ar fi cu costuri mult mai mici și nu ar fi 
așa disconfort pentru cei internați, în momentul investiției în Spitalul județean. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
O să vă informez, că m-am ocupat personal de aceste proiecte, cu heliportul 

și cu parcarea. Nu se poate face heliportul peste parcarea de la Spitalul județean. 
Sunt mai mulți factori care împiedică construirea acestui heliport acolo. Costurile 
ar fi mult mai mari, pentru că am analizat această posibilitate, ar însemna și 
legătura cu Spitalul județean printr-un tunel care să poată duce spre UPU. UPU 
este în partea cealaltă, nu poți să duci în bloc operator, numai în spitalul de 
urgență. De aceea nu se poate face. În plus, sunt mai mulți factori care împiedică 
construirea heliportului pe acea parcare. Conform legilor și regulamentelor din 
România, orice heliport trebuie să depășească ca înălțime clădirile existente. Noi, 
ar trebui să ridicăm peste parcare, undeva la 30 m heliportul, ceea ce ar duce la 
costuri foarte mari. În plus,  conform expertizelor se poate construi acel heliport 
acolo, pe Spitalul județean și printr-un lift se asigură transportul pacienților direct 
la UPU. Acestea au fost considerentele pentru care propunem realizarea 
heliportului acolo. 

Dl POP GHEORGHE – IOAN 
Am pus această întrebare, având în vedere faptul că, eu cred că ar fi costuri 

mult mai mici, la o investiție care este în derulare, decât  o intervenție la una 
existentă. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Eu știu, dumneavoastră asta credeți, iar eu cred  că v-am dat argumentele 

care să vă lămurească, am vorbit cu specialiștii în domeniu, există în plus 
respectarea unor culoare de zbor din partea celor care reglementează zborurile în 
România. Sunt anumiți curenți de aer, poziția geografică, vântul, care permit sau 
nu, realizarea și funcționarea unui heliport. Pe lângă construire, este foarte 
importantă și mentenanța și funcționarea heliportului. Pe urmă, în urma unor 
consultări cu oamenii care reglementează asta în România, i-am chemat, am vorbit 
aici și ne-au dat toate informațiile necesare pentru a se putea lua această hotărâre 
de consiliu județean.  

Dl PANIE SERGIU 
Ieri, în comisie, am întrebat de termenul estimativ al acestei investiții. Mi s-a 

spus că până la sfârșitul anului s-ar putea finaliza. Credeți că ne încadrăm în acest 
termen? Pentru că este un obiectiv atât de important pentru toată lumea și atât de 
necesar. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Da, urmează să semnăm contractul și în contract vom avea termeni care ne 

vor asigura că se va face în acest an parcarea de la Spitalul județean. 
Dl ARDELEAN COSMIN - VASILE 
Vă rog să analizați posibilitatea suplimentării locurilor de parcare pentru 

persoanele cu dizabilități și persoanele pentru mama și copilul. Am înțeles că se 
respectă normativele în vigoare, dar poate nu ar fi rău să suplimentăm, ținând cont 
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că această parcare va deservi singura unitate spitalicească din județ. În 
momentul de față avem 3 locuri pentru persoane cu dizabilități și 4 pentru mama și 
copilul. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Toate aceste reglementări se fac în urma unor studii. Acestea sunt 

deocamdată propunerile și considerăm că sunt corecte și pertinente. Dacă vom 
observa pe timpul derulării investiției de la Spitalul județean, că avem nevoie de 
mai multe locuri pentru persoane cu dizabilități le putem face, le putem modifica, 
dar considerăm că acolo vin oameni care oricum sunt însoțiți de alte persoane, iar 
persoanele cu dizabilități vin la DGASPC, aici în centru.  

Dacă merg la spital, cu siguranță vor fi locuri pentru dumnealor și se vor 
găsi soluții. 

Dacă mai sunt intervenții? Nu sunt. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 29 consilieri județeni, plus președintele Consiliului           
                                            Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 
 

 
                                                           * 

Cu 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie ”Amenajare parcare și spațiu de agrement în zona Spitalului Județean de 
Urgență Zalău”. 

 
Se adoptă Hotărârea Nr. 69 

 
        * 

*              * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2021, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

                                                               * 
 
Dl  SOJKA ATILA- IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.     
 

* 
 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                       

* 
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Dl POP GHEORGHE – IOAN 
Domnule președinte, am văzut aici, că propuneți rectificarea cu suma de 147 

mii lei pentru studiu de fezabilitate, pentru acest heliport.  Am studiat și raportul de 
expertiză, am văzut ce cuprind lucrările de intervenție, dacă există o valoare 
estimată aproximativ a lucrărilor și vă spun și de ce? Având în vedere că sunt 147 
mii lei studiu de fezabilitate, este o sumă mare, sigur poate nu se utilizează decât 
50%, în urma procedurilor se stabilește, dar având în vedere faptul că în 2019, la 
servicii de evaluare, documentație tehnică, studiu de fezabilitate, proiect tehnic, 
detalii de execuție, a fost o valoare estimată de 126 mii lei și a fost o valoare 
atribuită de 125 mii lei, pentru lucrări de amenajare a unei investiții noi, la parcarea 
din fața spitalului. 

Având în vedere capitolul 3, sigur că H.G 363/2010, cu standardul de cost 
este abrogat, totuși în funcție de valoarea investiției de bază se stabilește studiul de 
fezabilitate, adică dacă la 147 mii lei, studiul de fezabilitate, asta din punctul meu 
de vedere rezultă o investiție de aproximativ 46 milioane lei, ceea ce mi se pare 
exagerat din ceea ce rezultă din raportul de expertiză. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine, domnule consilier.  V-am spus că această lucrare este o lucrare cu 

multe probleme, pe care nu le întâmpinăm în abordarea altor proiecte de 
infrastructură. E o lucrare unică și trebuie să îndeplinească anumite norme, de 
aceea este mai scump acest studiu de fezabilitate, dar îi dau și domnului 
vicepreședinte cuvântul și o avem și pe doamna director Ghilea Lavinia, care a 
întocmit raportul de specialitate și a făcut toate demersurile pentru a ajunge la o 
concluzie, la ceea ce înseamnă heliportul și propunerea de sume pentru această 
investiție. 

Dl SZILAGYI ROBERT – ISTVAN 
Mulțumesc, domnule președinte. Stimați colegi, într-adevăr suma vi se pare 

mai mare legat de ceea ce spunea și domnul președinte, legat de această investiție, 
nu este o investiție de orice natură, este vorba de un heliport. Am avut studiile 
necesare și din piață, deci când facem aceste expertize încercăm să găsim tot ceea 
ce înseamnă momentan aceste studii în SEAP. Deci, sumele au fost propuse după 
studiile efectuate din toate expertizele în ceea ce presupune această investiție. 
Sigur, cum spuneați dumneavoastră, această sumă nu înseamnă că va fi suma 
finală. Trebuie să avem proiectul tehnic și după proiectul tehnic vom avea o 
estimare mai exactă și asupra investiției și partea cealaltă, ce înseamnă proiectare, 
acum vorbim de o estimare, poate fi jumătate din sumă, nu știu, vedem exact când 
vom avea și cei care vor aplica acest studiu de fezabilitate. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă considerați că mai aveți nevoie și de alte explicații de la doamna 

director? 
Dl POP GHEORGHE – IOAN 
Am înțeles, dar sunt convins că nu va fi această sumă. 
Dl OPRIȘ ALIN – FLORIN 
Domnule președinte, mai am eu o întrebare. Oare pentru această investiție, 

avem nevoie de vreun aviz de la Autoritatea de Aeronautică, pentru aterizare, 
decolare,  s-a cerut părerea pentru a putea realiza investiția în zona respectivă? 
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Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Da, domnule consilier. Am discutat cu dumnealor, s-au făcut verificări dacă 

îndeplinesc condițiile cerute de cei care reglementează zborurile în România și este 
posibilă această investiție, altfel cum avem să o derulăm sau să dăm această sumă 
de bani să se risipească și numai să ne aflăm în treabă. 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 29 consilieri județeni,  plus președintele Consiliului           
                                            Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 
 
                                                                         *  

Cu 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2021. 
 

Se adoptă Hotărârea Nr. 70 
 

        * 
*              * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la proiectul de hotărâre pentru 

modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 141 din 20.12.2010, cu 
modificările şi completările ulterioare, îl invit pe dl. consilier OLAR NICOLAE 
să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

 
        * 

*              * 

Dl OLAR NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate 

* 
 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni,  plus președintele Consiliului           

                                            Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 

 
                                                                         *  

Cu 28 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 
modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 141 din 20.12.2010, cu 
modificările şi completările ulterioare. 
 

Se adoptă Hotărârea Nr. 71 
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        * 

*              * 

     Dnii  SZILAGYI ROBERT – ISTVAN și  OPRIȘ ALIN – FLORIN nu au 
participat la deliberare și la vot, conform  articolului 228 din Ordonanța de Urgență 
nr. 57/ 2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

 

* 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

trecerea unui imobil  din  domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea 
Consiliului Judeţean Sălaj  în  domeniul public al Comunei Camăr şi 
administrarea Consiliului Local Camăr, îl invit pe dl. consilier DOBRAI 
FERENC CRISTIAN, să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

  
                                                              * 
Dl  DOBRAI FERENC CRISTIAN,  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate 
 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                      

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu mențiunea că pentru prezentul proiect 
de hotărâre este necesar votul a 2/3 din numărul consilierilor. 
 

- Cine este pentru? 29 consilieri județeni,  plus președintele Consiliului           
                                            Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. 
 
                                                                         *  
 Cu 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind trecerea 
unui imobil  din  domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului 
Judeţean Sălaj  în  domeniul public al Comunei Camăr şi administrarea Consiliului 
Local Camăr. 
 

Se adoptă Hotărârea Nr. 72 
 

        * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Îl invit pe domnul secretar general al județului, să vă comunice unele aspecte 

în ceea ce privește obligația consilierilor județeni,  de a depune declarațiile de 
avere și de interese. Vă rog, domnule secretar. 

 
         * 

*                  * 
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Dl COSMIN - RADU VLAICU 
Vă mulțumesc, domnule președinte. Bună ziua, doamnelor și domnilor 

consilieri județeni. Așa după cum știți, până în data de 15 iunie a fiecărui an, 
dumneavoastră aveți obligația să depuneți declarația de avere și declarația de 
interese. Unii le-ați depus, alții urmează să le depuneți. Au fost și întrebări adresate 
aparatului tehnic, asupra acelei adeverințe privind veniturile realizate de către cei 
care ați îndeplinit mandate anterioare, dar și de către ceilalți. O să primiți 
adeverințele până luni, la ora 16,oo. Vă reamintesc, că situația declarării veniturilor 
vizează anul trecut. Restul rubricilor vizează situația juridică actuală. Ceea ce 
vreau să vă mai spun, este că anul acesta 2021 este ultimul an când se depun în 
format scris.  

Începând cu anul viitor, toate declarațiile de avere și interese așa cum ne 
anunță Agenția Națională de Integritate, se vor depune în format exclusiv on-line. 
Pentru asta, vă vom trimite linkurile și corespondența primită de la Agenția 
Națională de Integritate, astfel încât dumneavoastră să vă familiarizați din timp 
pentru anul viitor cu această chestiune. Vă mulțumesc. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc, domnule secretar general. 
Dl PANIE SERGIU 
Am o întrebare pentru domnul secretar general. Pentru transmiterea on-line, 

vom avea nevoie de semnătură electronică sau va fi suficient să semnăm, să 
scanăm și să trimitem? 

Dl COSMIN - RADU VLAICU 
Pentru anul viitor vă referiți? 
Dl PANIE SERGIU 
Da. 
Dl COSMIN - RADU VLAICU 
Sunt două variante, este un ghid de completare de aceea vă spun că o să vi-l 

punem la dispoziție. Abia ce le-am primit și noi. 
 

 
* 

*  * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. Diverse. 
 

* 
*  * 

 
Dl POP GHEORGHE - IOAN 
Am o întrebare, domnule președinte la Diverse. Dacă ne puteți prezenta o 

situație asupra exercitării dreptului de preemțiune asupra imobilului de la Jibou? 
Deoarece deocamdată informațiile le avem doar din presă și poate ar fi bine să știm 
de la cea mai autorizată sursă. 
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Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Noi ne-am exprimat deja, dreptul de preemțiune, în data de 29.04.2021. 

Președintele Consiliului Județean Sălaj, îmi cer scuze 29.03.2021, am trimis adresă 
în numele Consiliului Județean, prin care am solicitat dreptul de preemțiune. Din 
câte știți și dumneavoastră, ulterior am cerut rectificarea bugetului și am solicitat 
suma necesară pentru a cumpăra Castelul Wesselenyi  din Jibou și restul îl 
cunoașteți din presă așa cum cunoaștem și noi din informările care ne-au fost 
transmise  și pe care noi le-am transmis către presă. Au fost înregistrate 2 contracte 
de vânzare – cumpărare, considerăm noi că au fost făcute cu rea-credință și au 
încercat ocolirea exprimării dreptului de preemțiune de către Consiliul județean. 
Noi, ne-am exprimat dreptul în timp și considerăm că este ilegal tot ceea ce s-a 
făcut după ce noi ne-am exprimat dreptul de preemțiune. 

Dl DEMLE ALIN 
Data  înaintată de Ministerul Culturii pentru a ne exprima dreptul de 

preempțiune, care era? 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu înțeleg. 
Dl DEMLE ALIN 
Ministerul Culturii a înaintat o dată pentru stablirea dreptului de preemțiune. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Ministerul Culturii ne-a informat pe noi în data de 19.03.2021, cu privire la 

neexercitarea dreptului de preemțiune de către dumnealor și posibilitatea de a ne 
exprima noi dreptul de preemțiune. 

În data de 17.03.2021, am fost informați de către proprietarul castelului 
despre intenția de vânzare. 

Deci, noi în termen de 13 zile le-am răspuns cererii. Vă aduceți aminte, că ne 
tot întreba cineva, de ce atâta grabă? Nu era nici o grabă, dar nu puteam lăsa 
lucrurile să stagneze, pentru că ieșim din termen. Din fericire, avem un aparat de 
specialitate al Consiliului județean experimentat, care ne-a explicat toată situația și 
ne-a pus în gardă cu privire la posibilitățile pe care le avem și la pericolele care 
sunt dacă nu îndeplinim în termen obligațiile pe care le avem. Noi ne-am exprimat 
dreptul de preemțiune, considerăm noi în timp legal. Nu aveam cum să dăm o 
hotărâre de Consiliu județean, pentru că nu aveam aprobat bugetul și 
dumneavoastră știți foarte bine că nu poți să faci un angajament fără o aprobare a 
bugetului. 

Dl PANIE SERGIU 
Acea adresă, acel răspuns l-ați comunicat proprietarului? Sau sub ce formă a 

fost transmis, prin poșta, s-a trimis direct, sau cum? 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
S-a trimis prin poșta și e-mail. Exact cum dumnealor ne-au trimis. Deci, 

consider că dreptatea este de partea noastră. 
Dl POP GHEORGHE - IOAN 
Domnule președinte, spicuind așa din normele metodologice ale Legii nr. 

422/2001, s-a solicitat actul de proprietate înainte de a exercita dreptul de 
preemțiune? Pentru că acolo am văzut că se solicită actul de proprietate. Era operat 
în C.F?  
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Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Da, ne-au trimis ei. Domnule Pop, toate lucrurile acestea fac obiectul unui 

proces. 
Dl POP GHEORGHE - IOAN 
Asta ne și dorim. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Păi eu ce pot să fac acum? Pot să-i dau cuvântul domnului secretar general 

care s-a ocupat împreună cu Direcția juridică de tot acest proces. Din păcate, când 
a fost vorba de vot, ați ieșit din sală, îmi pare rău și ați pus întrebări la punctul 1, 
iar acuma mă întrebați niște lucruri care sunt de competența celor de la Direcția 
juridică și considerăm că sunt deja publice și s-a făcut public ce era de făcut. 

Dl POP GHEORGHE - IOAN 
Domnule președinte, am pus această întrebare logică, din punctul meu de 

vedere, deoarece din presă rezultă faptul că bunul a fost înstrăinat înainte de a ne 
exprima dreptul de preemțiune. Cum s-a înstrăinat? Cum s-a operat? Pentru că cel 
puțin din presă așa rezultă. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă vreți să discutați termeni tehnici, vă rog să o faceți împreună cu 

domnul secretar general. 
Dl VLAICU COSMIN – RADU 
Legat de această problemă, vreau să vă confirm - “sigur nu aș da tot din 

casă”, cum se spune într-un limbaj de zi cu zi - a existat un antecontract de vânzare 
– cumpărare anterior exprimării dreptului nostru de preemțiune și anterior 
interogării noastre asupra dreptului de preempțiune, dar asta legal nu este o 
greșeală, pentru că orice cetățean are libertatea să vândă sau să cumpere, să încheie 
un antecontract,  care nu transferă proprietatea, ci doar stabilește pentru viitor o 
obligație de a face acest lucru, de a încheia un act autentic atunci când condițiile 
vor permite, deci din acest punct de vedere nu ar fi o problemă. Problema este ce s-
a întâmplat în paralel cu activitatea derulată de noi. Noi, ne-am sesizat în termenele 
legale, autoritatea executivă, ca să nu uităm și acest aspect, președintele Consiliului 
județean este autoritatea executivă, iar legea spune că dreptul de preemțiune se 
exercită de autoritățile publice locale. În acel moment nu exista buget în România, 
autoritatea executivă și-a manifestat interesul în termen legal, după care au urmat 
celelalte proceduri administrative privind rectificarea bugetului, demararea 
procedurilor necesare pentru negociere, inclusiv numirea unei comisii ș.a.m.d.  

Interesant este ceea ce s-a întâmplat în spatele acestui proces derulat de noi. 
Și asta face obiectul unui proces în instanță. Eu atât aș spune acum. 

Dl POP GHEORGHE - IOAN 
Vă mulțumesc pentru informație. Dar era normal să auzim de la sursa care să 

ne dea cea mai bună informație, pentru că din presă rezultă altceva, că s-a 
înstrăinat, că nu era autentic antecontractul de vânzare – cumpărare. Am crezut că 
nu s-a operat în CF, aceasta era suspiciunea.  

Dl VLAICU COSMIN – RADU 
 Acuma eu de asta spun, că chestiunile acestea vor face obiectul procesului și 

vor fi valorificate în proces într-un fel sau altul. 
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Dl DEMLE ALIN 
Nu există nici un dubiu că acel contract de vânzare-cumpărare, după ceea ce 

ne spuneți dumneavoastră va deveni unul nul de drept. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Urmează să se pronunțe. 
Dl VLAICU COSMIN – RADU 
Din moment ce este un proces pe rol, noi puteam doar să așteptăm să se 

judece. Noi pretindem ceva, dânșii pretind altceva, sigur că o instanță va decide. 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt alte probleme? 
Dl PANIE SERGIU 
Am eu o mică intervenție, domnule președinte. Ne bucurăm de faptul că s-au 

pus camerele de filmat. Aș vrea să vă întreb dacă se transmite live, sau se 
înregistrează și numai după aia se publică? 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Se transmite live, se înregistrează și poate fi văzută și ulterior de către 

cetățeni. 
Dl PANIE SERGIU 
Vă mulțumesc. 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Cu mare drag. 
Ordinea de zi a fost epuizată, vă mulțumesc pentru participare și implicare. 
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